
Žádost č. 20/2017 – Problémy se škodlivým ptactvem ve městě 

 

Informace poskytl: 24. 08. 2017 Bc. Jan Petrušek, odbor výstavby a životního 

prostředí 

Zveřejněno dne:  25. 08. 2017 

 

Předmět žádosti: 

1. Máte ve vaší obci problémy s holuby, špačky, kormorány či jinými škodlivými 
ptáky? 

2. Bráníte se nějak proti škodlivým ptákům? Pokud ano, pak – jak? 
3. Setkali jste se někdy s plašiči škodlivých ptáků značky „Birdgard“? 
4. Poskytuje vaše obec dotace na obranu proti škodlivým ptákům majitelům 

památek či zemědělcům? 
5. Poskytuje vaše obec někomu náhrady škod způsobené ptáky? 

 

 

Poskytnuté informace: 

V návaznosti na žádost o poskytnutí informace byla žadateli odeslána odpověď 

v následujícím znění: 

„Naše obec nemá významné problémy se škodlivým ptactvem. Vámi nabízenými 

plašiči škodlivých ptáků značky „Birdgard“ jsme se nesetkali, ani nikde neinstalovali. 

Dále Vám sdělujeme, že naše obec neposkytuje dotace na obranu proti škodlivým 

ptákům majitelům památek či zemědělcům a ani neposkytuje náhrady škod 

způsobené ptáky.“ 

 

 


